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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana z pytaniem, czy Ministerstwo Zdrowia podjęło działania, a jeśli tak, to jakie, 

by w odpowiedni sposób zapewnić mieszkańcom powiatu rawskiego oraz osobom przemieszczającym 

się drogą ekspresową S8 i drogą krajową nr 72 dostęp do świadczeń zdrowotnych ratujących życie. 

Za absolutnie niezbędną i pilną uważam potrzebę utworzenia szpitalnego oddziału ratunkowego w 

Rawie Mazowieckiej ze względu na bezpośrednią bliskość wyżej wymienionych dróg, na których 

odbywa się obecnie intensywny ruch samochodowy, oraz znaczną odległość do innych szpitalnych 

oddziałów ratunkowych. Tylko w 2014 r. zespoły ratownictwa medycznego wyjeżdżały do stanów 

nagłego zagrożenia życia lub zdrowia kilka tysięcy razy. W wielu przypadkach liczyła się każda 

minuta, by zapobiec tragedii. Utworzenie szpitalnego oddziału ratunkowego na terenie powiatu 

rawskiego umożliwiłoby udzielenie specjalistycznej pomocy medycznej bez konieczności długiego 

transportowania poszkodowanego. Ochrona zdrowia i życia ludzkiego nie może podlegać 

reglamentacji w dostępie do świadczeń zdrowotnych oraz ograniczeniom w finansowaniu. 

Rafał Ambrozik 

 


